



澳門生產力暨科技轉移中心  
MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER  
考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄  
DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO  
INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS

1. [愛華電器製品廠\(賀田工業有限公司屬下企業\)](#)
2. [協華實業公司\(賀田工業有限公司屬下企業\)](#)
3. [賀田工業有限公司](#)

免責聲明：

上述資料由考獲認證的企業/組織及認證機構所提供。如資料內容有任何錯誤或遺漏，及因此而導致任何損失，CPTTM 概不負責。假若有需要更新資料，請聯絡 CPTTM 優質管理部：

Disclaimer:

The above information is provided by the certified organization and the certification body. CPTTM cannot be held responsible for any errors or omissions in the information and consequent damages. To update the information, please contact the CPTTM Quality Management Department:

Tel: (853) 28781313

Fax: (853) 28788233

Email: [quality@cpttm.org.mo](mailto:quality@cpttm.org.mo)

進一步資料，請瀏覽 For more information, please browse: <http://www.cpttm.org.mo/quality>

更新於 Updated on: Aug 27, 2012



澳門生產力暨科技轉移中心  
MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER  
考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄  
DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO  
INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS

Name:	Ho Tin Industries Ltd. & Subsidiaries - Aiva Electrical Manufacturing & Hip Va Industrial Co.
Address:	Ho Tin Industrial Centre, Rua 5 e 6 do B.A. Preta, Macau
Standard:	ISO 9001:2000
Scope Certified:	Design and manufacture of battery packs, re-chargeable battery packs, solar lights, low voltage lights, coffee makers, bread makers, electrical and electronic toys.
Product Description:	Aiva Electrical Manufacturing <ul style="list-style-type: none"><li>Household Product Series; Solar Garden Lights &amp; Photovoltaic Modules; Battery Packs for Cellular Phone, Camcorder and Notebook as well as Other Rechargeable Product Series; Micro Motors</li></ul> Hip Va Industrial Co. <ul style="list-style-type: none"><li>High Class Electrical &amp; Electronic Intelligent Toys; UL, CSA, GS and VDE Approved Plastic and Aluminum Flashlight Series; Gift Series; Precision Metal Products and Parts</li></ul>
Telephone:	853-2831-8686
Website:	<a href="http://www.hotin.com">www.hotin.com</a>

免責聲明：

上述資料由考獲認證的企業/組織及認證機構所提供。如資料內容有任何錯誤或遺漏，及因此而導致任何損失，CPTTM 概不負責。假若有需要更新資料，請聯絡 CPTTM 優質管理部：

Disclaimer:

The above information is provided by the certified organization and the certification body. CPTTM cannot be held responsible for any errors or omissions in the information and consequent damages. To update the information, please contact the CPTTM Quality Management Department:

Tel: (853) 28781313

Fax: (853) 28788233

Email: [quality@cpttm.org.mo](mailto:quality@cpttm.org.mo)

進一步資料，請瀏覽 For more information, please browse: <http://www.cpttm.org.mo/quality>

更新於 Updated on: Aug 27, 2012



澳門生產力暨科技轉移中心  
MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER  
考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄  
DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO  
INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS

Name:	Ho Tin Industries Ltd.
Address:	Ho Tin Industrial Centre, Rua 5 e 6 do B.A. Preta, Macau
Standard:	ISO 14001:1996 ISO 14001:2004
Scope Certified:	Environmental management system associated with the activities, products and services of Aiva Electrical Manufacturing, Hip Va Industrial and Macau Precision Mould Manufacturing at Macau.
Product Description:	Household Product Series; Solar Garden Lights & Photovoltaic Modules; Battery Packs for Cellular Phone, Camcorder and Notebook as well as Other Rechargeable Product Series; Plastic and Aluminum Flashlights; High Class Electrical & Electronic Intelligent Toys; Precision Metal Products and Parts.
Telephone:	853-2831-8686
Website:	<a href="http://www.hotin.com">www.hotin.com</a>

免責聲明：

上述資料由考獲認證的企業/組織及認證機構所提供。如資料內容有任何錯誤或遺漏，及因此而導致任何損失，CPTTM 概不負責。假若有需要更新資料，請聯絡 CPTTM 優質管理部：

Disclaimer:

The above information is provided by the certified organization and the certification body. CPTTM cannot be held responsible for any errors or omissions in the information and consequent damages. To update the information, please contact the CPTTM Quality Management Department:

Tel: (853) 28781313

Fax: (853) 28788233

Email: [quality@cpttm.org.mo](mailto:quality@cpttm.org.mo)

進一步資料，請瀏覽 For more information, please browse: <http://www.cpttm.org.mo/quality>

更新於 Updated on: Aug 27, 2012